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Motion 8 – Stambyte 

Motionär 

Mena Hanna 

Bakgrund 

”Jag är jättebesviken på grund av att ni inte börjat med stambytena. Mitt 
badrum är jättegammalt, jag vill veta när ni ska göra det [byta stammarna] ” 

Förslag till beslut 

(Förslag saknas, se bakgrundsbeskrivningen.) 

Styrelsens kommentar 

Stambytet är i skrivande stund inne i ett intensivt skede, där vi genomfört en 

serie intervjuer av ett flertal potentiella aktörer som visat intresse av att ta 

ansvaret för projektledningen. Dessa aktörer har även inkommit med skriftliga 

anbud, som tillsammans med de uppföljande intervjuerna kommer att ligga till 

grund för styrelsens slutgiltiga val av projektledare. 

Styrelsens utlåtande 

Vi föreslår motionären och övriga medlemmar följa den löpande rapportering 

som sker på föreningens webbplats och de till stambytet relaterade artiklar 

som publiceras i Porkalen. Därutöver föreslås stämman att betrakta motionen 

besvarad. 


